
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 503 

 

На 17 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова,  

   Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Цветозар 

   Томов 

2. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

3. Проект на решение относно условията и реда за участие на 

наблюдатели в изборите за Европейски парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

4. Искания за изплащане възнаграждения на Общински 

избирателни комисии. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и от Росица Матева – зам.-председател на 

Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Колегата Баханов ме информира, че малко ще закъснее. 

Предлагам ви засега дневен ред от една точка: 

Доклади по административни преписки с докладчици 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа Ганчева, госпожа Гергана Стоянова, госпожа 

Елка Стоянова, господин Ципов и господин Георгиев. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,); против 

– няма. 

Колеги, преди да започнем с докладите, да ви информирам, 

че обществената ни поръчка за машинно гласуване е публикувана 

вече в Официален европейски вестник. Това е добре, тъй като не е на 

петия ден от петдневния срок, в който може да бъде публикувана. 

Срокът за подаване на оферти остава до 22 април 2024 г. Това е за 

ваша информация. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, вчера ви докладвах 

проект на споразумение за достъп до регистъра на Национална база 

данни „Население“ – вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-43/1, трябва да е 

преместен документът в днешно заседание. В днешното заседание е 
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публикувано и становището на главен юрисконсулт             Р. 

относно направените промени в това споразумение във връзка с 

поискания по-широк достъп от Централната избирателна комисия. 

Предлагам да се запознаете и с проекта за протокол, и със 

становището, в което е описано къде и какви са разликите с 

подписваните досега и действащи споразумения и към края на тази 

точка да го одобрим за подписване, за да може да бъде осигурен 

достъп и да бъде използван при проверките, които ще се извършват 

за тези избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от кмета на община Медковец с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-

70/17.04.2024 г. В него поставят въпроса как да постъпят, ако на 

консултациите за определяне съставите на СИК не присъстват 

представители на някоя от парламентарните партии. 

Подготвил съм отговор до кмета на общината, който е в моя 

папка. Предлагам да изпратим отговора на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Подлагам на гласуване изпращането на писмо до кмета на 

община Медковец. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

В моя папка има писмо, което изпращаме на 

„Информационно обслужване“ АД – постъпилата кореспонденция за 

това как се осъществява достъп онлайн до събитието – 22-та среща 
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на Европейската мрежа за сътрудничество в областта на изборите на 

19 април. Няма нужда от редакция. 

Моля да го погледнете. Сутринта е постъпил отново дневният 

ред, как се осъществява и как се регистрира достъп. Бяхме ги 

помолили да се включат в частта, която се отнася до сигурността на 

ИКТ комуникацията, интернет и всички други части. Разбира се, 

това ще бъде много кратко, тъй като има много тежък дневен ред, 

много участници, евентуално ще се регистрира само присъствие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Вторият ми доклад се отнася до 

един въпросник, изпратен отново от Европейската мрежа за 

сътрудничество в областта на изборите. Засега го докладвам за 

сведение.  

Въпросникът е огромен и повечето от въпросите са със 

свободен текст. Ще трябва да измислим някакъв начин за кратък 

отговор. Докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Вх. № ЦИК-25-7/11.04.2024 г. – 

докладна записка по постъпили фактури в Централната избирателна 

комисия, по които има издадени контролни листове – две фактури с 

посочени номера, от СОФТ ДРИНКС ООД и от „М и Н Строй“ 

ЕООД съответно за 518,40 лв. и 959,50 лв.  

Предлагам да одобрим извършване на плащането по тези 

фактури. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в отговор на писмото от 

главния секретар на Министерския съвет с копие до нас сме 

получили писмото на областния управител на Софийска област – 

първият, който е реагирал за проведените консултации, че е 

изпратена информацията, осигурени са необходимите условия за 

работата на Районната избирателна комисия. Изпращат информация, 

включително за създаден технически екип във връзка с подготовката 

и произвеждането на изборите на 9 юни – за сведение. 

Имаме писмо от областния управител на Софийска област с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-68 до нас и до главния секретар на 

Министерския съвет. Искат във връзка с нашето решение, с което 

определихме възнагражденията, да дадем по-точни указания за 

финансиране на възнагражденията на работната група. Въпросът по 

нашето решение е уреден като правомощие на Районната 

избирателна комисия, която най-добре знае какви специалисти са й 

необходими при създаването на работна група, какви дейности да 

възложи и дали изобщо има необходимост от това, да определи 

възнаграждението, съгласувано с областния управител. Централната 

избирателна комисия е приела решение в тази връзка – за сведение. 

Докладна записка с вх. № ЦИК-25-15/16.04.2024 г. за 

утвърждаване и изплащане на разходи във връзка с годишна 

абонаментна поддръжка на програмни продукти ОМЕКС 2000, 

Омекс 2000-Professional и Омекс 2000 Хонорари“. 

Видно от докладната записка, представена е проформа 

фактура на 1 април 2024 г. на стойност 1126,56 лв. с ДДС.  
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По § 10-20 има налични средства, включително приложен 

контролен лист за извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Получили сме писмо и от областния 

управител на област Варна с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-66, отново във 

връзка с изпратеното писмо от главния секретар на Министерския 

съвет – също много бърза реакция, по всички въпроси, поставени в 

писмото, включително за създаден екип във връзка с организацията 

и подготовката на изборите на 9 юни. 

От община Полски Тръмбеш с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

65/16.04.2024 г. сме получили заповед за образуване на избирателни 

секции. 

Колеги, тъй като може би това е първото писмо, предлагам 

тези преписки да се събират в обособен класьор в деловодството, без 

да се налага да бъдат докладвани в залата с оглед интензивната 

работа, която ни предстои. 

Колеги, предлагам да изпратим писмо до областните 

управители да ни уведомят за адресите на районните избирателни 

комисии, телефоните за контакт задължително за председател и 

секретар, във връзка с подготовката по отпечатването на хартиените 

бюлетини. 

С оглед на това, че скоро ще има предварителни избирателни 

списъци, предлагам да поискаме информация за тиража на 

бюлетините от областните управители. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по текста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-15-71/17.04.2024 г., в което се посочват някакви 

разговори. Не знам точно кои.  

Предложен ни е проект във връзка с тяхно изпълнение. 

Докладвам го за сведение и за обсъждане в работен порядък и може 

би копие на господин Томов с оглед гласуването извън страната. 

Докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-11-67/16.04.2024 г. Това е 

писмо, получено по електронната поща, от госпожа Григорова, която 

посочва, че вероятно трябва да се поправи сочената от нея изборна 

книга. Докладвам го за сведение. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-МИ-56/09.04.2024 г. от главен 

инспектор, началник на Първо РУ – Варна, с искане за информация 

във връзка с извършвана проверка по съответната преписка. Във 

вътрешната мрежа е проект на отговор с предоставяне на 

информацията. 

Предлагам да гласуваме писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против 1 (Росица 

Матева). 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Уважаема госпожо Председател, 

моля за допълнение на дневния ред с: Проект на решение относно 

промяна в състава на ОИК – Вълчедръм. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде точка втора: Проекти на решения относно промени в 

състави на ОИК. 

Мисля, че и колегата Георгиев от вчера остави проект на 

решение за днес, така че ви предлагам докладчици да бъдат колегите 

Ганчева и Георгиев. 

Има ли други предложения по дневния ред? Няма. 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-МИ-05-99 от вчерашна дата в моя папка. Писмото е от 

представител на „Продължаваме промяната – Демократична 

България“, Общински съвет Стара Загора. 

Писмото е със запитване към Централната избирателна 

комисия: да даде пояснение дали Общинската избирателна комисия 

следва сама да предприеме действия по набавяне на документи, 

свързани с настъпили обстоятелства относно предсрочно 

прекратяване пълномощията на общински съветник в този общински 

съвет. 

Докладвам ви го за сведение и запознаване. Ще се опитам да 

събера допълнителна информация от ОИК и ще върна на доклад. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка може да се 

запознаете с писмо с вх. № ЦИК-МИ-41-3 – отговор от госпожа 

Красимира Кръстева, която ни уведомява, че е получила отговора на 

Националния осигурителен институт във връзка с нейния казус. 

Моля да се запознаете с писмото. Това писмо поставя и 

въпроси, които следва да бъдат поставени на обсъждане на работна 

група, тъй като се касае за статута на членове на ОИК и 

съвместяването им на различни видове длъжности и последиците от 

това. 

Другото, което искам да ви докладвам на този етап само за 

сведение и запознаване, е вх. № ЦИК-ЕП-17-27 – въпрос от 

гражданин на Европейския съюз. По отношение на този въпрос 

евентуално би могло да се обмисли дали да не бъде включен в 

рубриката „Въпроси и отговори“ в секцията на сайта на Централната 

избирателна комисия. Засега го докладвам само за запознаване, на 

следващото заседание, ако прецените, ще предложа отговор в 

рубриката „Въпроси и отговори“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-НС-

02-31/16.04.2024 г. – постъпило запитване от командира на 

Сухопътни войски. Той ни информира, че формирование от състава 

на Сухопътни войски ще вземе участие в международно учение под 

съответното наименование на територия на Чешката република за 

времето от 6-и до 16 юни 2024 г. Търси съдействие от Централната 

избирателна комисия относно възможността военнослужещите, 

които ще участват в това учение, да упражнят правото си на вот на 

територията на Република Чехия, като ни уведомява, че учението ще 

се проведе в близост до град Карлови вари. 

Колеги, направих справка, че Чешката република не е дала 

съгласие за разкриване на секционни избирателни комисии извън 

ДКП за предсрочните парламентарни избори на 2 април 2023 г., 

както и на 2 октомври 2022 г.  
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Предлагам да върнем отговор на командира на Сухопътни 

войски, след като ЦИК приеме решението си за образуване на 

секции на основание чл. 14, ал. 1 от Изборния кодекс, тъй като ще 

има яснота дали евентуално Чешката република ще разреши 

образуването на секции извън ДКП. В момента го докладвам само за 

запознаване. 

Колеги, всъщност правя предложение да изпратим 

запитването от командира на Сухопътни войски до Министерството 

на външните работи по компетентност, за да бъде съобразено във 

връзка с подготовката за образуване на секционни избирателни 

комисии на територията на Чешката република. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-09-

80/16.04.2024 г. – постъпило по електронната поща писмо, 

наименувано „сигнал“, от            В.           Ж., който уведомява 

Централната избирателна комисия, че в качеството си на 

председател на Националната контролно-ревизионна комисия на 

Българската работническо-селска партия, не е подписал 

пълномощно на          Г.            В.               Г. в качеството му на 

единия от съпредседателите на Националния комитет на Българската 

работническо-селска партия, и че съгласно устава на партията, 

трябва да фигурират подписите на двамата съпредседатели на 

Националния комитет. Информира ни във връзка с предстоящата 

регистрация за изборите на политическите субекти на 9 юни 2024 г. 

Докладвам го за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо от 

постоянния секретар на Министерството на външните работи с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-02-34/3, с което от МВнР уведомяват Централната 

избирателна комисия, че в изпълнение на ангажиментите си 

съгласно Изборния кодекс, Министерството на външните работи е 

отправило покана за международно наблюдение на насрочените за 

9 юни 2024 г. предсрочни избори за народни представители и за 

членове на Европейски парламент от Република България. Изредени 

са съответните асамблеи и организации, до които са изпратени 

поканите.  

При проявено желание от тези организации Министерството 

ще предложи на Централната избирателна комисия регистрирането 

на техни представители като международни наблюдатели. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, връщам 

доклада, който направи госпожа Матева в началото на заседанието. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме 

подписването и да упълномощим председателя на ЦИК да подпише 

протокол за достъп до Регистъра на Национална база данни 

„Население“, както е предоставен като проект от Министерството на 

регионалното развитие и благоустройството. 

В Приложение № 2 да бъде коригирана длъжността на единия 

от служителите в ЦИК, който е упълномощен да извършва достъпа 

от името на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВИ НА ОИК.  

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка с 

постъпила преписка, подписана с електронен подпис, от 

упълномощен представители на коалиция „Продължаваме 

промяната – Демократична България“, и във връзка с предходни 

доклади по преписката на ОИК – Вълчедръм, за постъпили 

документи като предложение на кандидати за попълване състава на 

ОИК – Вълчедръм, а именно Петко Данаилов Петков, ви предлагам 

да назначим с решение за член на ОИК – Вълчедръм, област 

Монтана, Петко Данаилов Петков, като към документите са налични 

всички документи за него – преписката е постъпила с вх. № ЦИК-

МИ-71-6/15.04.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3082-МИ/17.04.2024 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия, за да може да се подготвят следващите преписки. 

Ще продължим в 15,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – тринадесет 

членове сме в залата. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам нова точка: Проект на 

решение относно участие на наблюдатели в изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да 

бъде точка трета: Проект на решение относно участие на 

наблюдатели в изборите на 9 юни с докладчик господин Георгиев. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Моля да включи точка: Искания за 

изплащане на възнаграждения на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да 

бъде точка четвърта: Изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчик госпожа Ганчева. 

Господин Томов, включвам ви в: Доклади по 

административни преписки. 

Други колеги? Няма. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

Моля, режим на гласуване на дневния ред.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, към 

трета точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УЧАСТИЕ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ 

И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 г. 

Заповядайте, колега Георгиев. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да обсъдим проект на 

решение с проектен номер 3934 относно решение за условията и 

реда за участие на наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

се запознаете с проекта на решение. Обсъждан е на работна група. 

Ако нямате някакви предложения, както казах, проектът беше 

обсъден и днес на работна група, предлагам да го гласуваме. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3083-ЕП/НС/17.04.204 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Във връзка с приетото решение 

предлагам да одобрим и вида на входящия регистър за заявени 

наблюдатели от български неправителствени организации в 

изборите на 9 юни 2024 г.  

Проектът е в същата папка, също така да гласуваме и 

съобщението да се качи на страницата на Централната избирателна 

комисия във връзка с приетата начална дата на регистрация на 

организации и наблюдатели. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Колеги, по входящия регистър съобщението ще бъде с 

началната и крайната дата на приемане на документи за регистрация 

на наблюдатели. 

Моля, режим на гласуване, за да одобрим бланката на 

входящия регистър и текста на съобщението. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последното ми предложение във 

връзка с току-що приетите решения – заявленията и документите, 

които представят организациите, във връзка с решението за 

условията и реда за участие на наблюдатели, да бъдат приемани от 

служители на Централната избирателна комисия – звено „Регистри“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението?  

Това вече е практика в Централната избирателна комисия, 

така че ви предлагам да я потвърдим. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: По точка четвърта 

от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – Бургас, с вх. № 

ЦИК-МИ-27-1/10.04.2024 г., като искането е за изплащане на 

дежурства, които са осъществени от председателя. 

Преписката е комплектувана с необходимите документи. 

Съдържа и становище на финансовия контрольор за изплащане. 

Дежурствата са дадени на 1-и, 4-и, 5-и, 8-и, 11-и, 12-и, 15и, 

18-и и 19 март 2024 г. Общата сума е на стойност 778,05 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 
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Предлагам с протоколно решение да одобрим така 

докладваното от мен възнаграждение на ОИК – Бургас. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, следващият ми доклад е за 

изплащане на възнаграждения на ОИК – Стара Загора, с вх. № ЦИК-

МИ-36/04.04.2024 г. – колеги, обръщам внимание, че на 8 април съм 

прегледала преписката и резолирала. 

Постъпило е искане за изплащане на възнаграждение на ОИК 

– Стара Загора, за дадено дежурство на 5 февруари 2024 г., 

осъществено от председател, двама зам.-председатели и секретар; на 

6 февруари от председател, двама зам.-председатели и секретар; на 

21 февруари 2024 г. е дадено дежурство от председател; на 22 

февруари е проведено заседание, на което са присъствали 

председател, 4 зам.-председатели, секретар и 6 членове; на 23 

февруари е дадено дежурство от председател и секретар; на 26 

февруари дежурството е от председател; на 27 февруари е проведено 

заседание, на което са присъствали председател, 4 зам.-

председатели, секретар и 6 членове; дежурство, осъществено от 

председател, зам.-председател и секретар на 7 март; дежурство от 

председател на 14 март и на 22 март 2024 г. е дадено дежурство, на 

което са присъствали председател, 4 зам.-председатели, секретар и 6 

членове. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

3036,80 лв. 
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Предлагам с протоколно решение да одобрим така 

поисканото възнаграждение. Наличен е контролен лист с 

положително становище за изплащане на сумата 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Варна, с вх. № ЦИК-МИ-

38/04.04.2024 г. Искането е за изплащане на възнаграждения за 

дежурство, дадено на 11 март от председател и един член; на 18 март 

е дадено дежурство от председател и един член и заседание, 

проведено от комисията на 29 март 2024 г., на което са присъствали 

председател, двама зам.-председатели, секретар и 18 членове. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

1808,80 лв. 

Наличен е контролен лист с положително становище за 

изплащане. 

Предлагам да одобрим с протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, връщаме се в точка едно от дневния ред. 

Госпожо Ганчева, продължете с Вашия доклад. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

жалба в Централната избирателна комисия срещу наше Решение № 

3071-МИ от коалиция „БСП за България“ срещу решението за 

попълване състава на Общинската избирателна комисия. 

Жалбата ще бъде възложена за комплектуване и изпращане в 

съда. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

едно от дневния ред госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо от 

Столична общинска избирателна комисия с вх. № ЦИК-МИ-60-

1/17.04.2024 г. Това е в отговор на наше писмо, с което изискахме 

информация по повод постъпило писмо от Националния 

статистически институт за няколко кметства, в които не е 

произведен избор за кмет на кметства на 29 октомври 2023 г. Тъй 

като получихме вече последния отговор, на вашето внимание 

представям и една обобщена справка във вътрешната мрежа от 

всички общински избирателни комисии, от които междувременно 

получихме информация. 

В общи линии причините са неизяснен статут на кметството. 

В някои случаи е прието, че съответното населено място не е 

самостоятелно кметство. Според Единния класификатор на 

административно-териториалните и териториалните единици 

(ЕКАТТЕ) има данни да е включено в състава на друго кметство или 

не отговаря на изискванията на чл. 14 от Закона за административно-

териториалното устройство на Република България (ЗАТУРБ) за 

наличие на повече от 100 души по постоянен адрес, или няма 

регистрирани кандидати в едното кметство – от ОИК, имаме тази 

информация. 

Предлагам ви да изпратим в отговор на писмото от 

Националния статистически институт писмо, в което да посочим 

точно тези причини. Само да уточним, че е изискана информация от 

общинските избирателни комисии и последната информация е 

получена на 17 април. Въз основа на тази информация изпращаме 
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отговор на тяхното писмо като посочваме какви са в най-общи 

линии причините за непроизвеждането на изборите за кмет на 

кметство в тези кметства. 

Само да спомена, госпожа             В. ми обърна внимание, че 

от Столична община сме получили писмо с вх. № МИ-06-376-

93/21.09.2024 г. – списък на кметствата, в които ще бъде избиран 

кмет в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

и към Район „Банкя“ в Столична община е посочено само едно 

кметство – Иваново. Клисура не съществува, тоест там не е имало 

данни да отговаря на изискванията на чл. 14 от ЗАТУРБ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, както обсъдихме на работна 

група, да изпратим проекта на решение за условия и ред при 

изработка на изборни книжа и материали. Писмото да е адресирано 

до министър-председателя с копие до министъра на транспорта 

съгласно Решение № 274. Заедно с този проект да изпратим и 

проекта на решение за определяне размерите и цвета на торбите, 

както и размерите на кутиите за поставяне на отрязъците. 

В писмото изрично да посочим, че очакваме да получим 

предложение за параваните, като нашето виждане е, че то трябва да 

бъде предвидено за централизирана доставка, за да има единни 

правила и еднакви паравани в цялата страна. 

Готови сме да обсъдим вариант да се възложи и на други 

органи извън администрацията на Министерския съвет, но 

параметрите следва да бъдат посочени от администрацията на 
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Министерския съвет. Няма как да избягаме от разпоредбата, която 

предвижда организационно-техническата подготовка да е 

задължение и отговорност на органите на изпълнителната власт, 

които се подпомагат от техните администрации. В този смисъл 

очакваме наистина проектът на решение да се допълни в частта 

относно параваните. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа заедно с 

проектите на решения в моя папка и в папката на колегата Ганчева. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам вх. № ЦИК-

ЕП/НС-19-41-2/17.04.2024 г. – получили сме от Печатницата на БНБ 

6 броя ролки със специализирана хартия за бюлетини от машинно 

гласуване, два броя образци на хартиена бюлетина за гласуване 

извън страната и два броя за гласуване в страната с различен цвят на 

гърба, както и описания към тях; два броя образци на бюлетини за 

гласуване в страната с различни цветове на лицето и на гърба за 

страната и извън страната в изборите за членове на Европейския 

парламент – докладвам за обсъждане на работна група. 

Писмо от Печатницата на БНБ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-41-

1/17.04.2024 г. Изпращат ни заедно с шестте броя ролки със 

специализирана хартия за бюлетини от машинно гласуване – 

промяна в дизайна на основата на предварително изпратения 

вариант 2 съгласно нашето писмо до тях.  

Молбата на Печатницата е за окончателно одобрение и 

възлагане на отпечатването. Информират ни, че ролките са 

произведени на пуснатата в експлоатация машина за рязане на ролки 
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и напълно отговаря на параметрите съгласно изпратената от нас 

спецификация с писмо от 12 януари 2023 г. Информират ни за 

определени параметри, посочени в писмото, включително е изразено 

и становище относно влиянието на предварително отпечатан дизайн 

на гърба на ролката, тъй като ние поставихме въпрос и поискахме 

такова становище. 

Приложени са спецификации, които също докладвам за 

запознаване и за обсъждане на работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви писмо с 

проектен номер 9447 в моя папка до министър-председателя с копие 

до министъра на финансите и министъра на транспорта и 

съобщенията.  

Ще направя автокорекция – предлагам в началото текстът на 

писмото да започва във връзка с организационно-техническото 

осигуряване и прилагането на мерките за информираност на 

незрящи избиратели, да направим своето предложение, което е 

изложено в писмото, както обсъдихме и на работна група, със 

съответното приложение към текста. 

Моля да се запознаете с текста на писмото и да го подложим 

на гласуване за изпращане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от ГД 

ГРАО към вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-43-1/17.04.2024 г. В одобрения в 
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сутрешната част на заседанието протокол за достъп до Национална 

база данни „Население“, ГД ГРАО ни изпраща промяна в 

Приложение № 1 към протокола за достъп. 

Моля да се запознаете с него и предлагам да бъде включен 

към пакета документи, който следва да се подпише от председателя 

и от министъра на регионалното развитие и благоустройството. 

Колеги, предлагам с решение да одобрим това приложение да 

бъде поставено в пакета документи, вместо Приложение № 1 към 

протокола, който гласувахме в сутрешната част на заседанието. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в моя папка от днешна 

заседание има подпапка „удостоверения“ – моля да се запознаете с 

тях, за да можем да одобрим текстовете в утрешната част на 

заседанието. На две от удостоверенията ще добавя липсващи 

реквизити, но в общи линии това са образци, които одобряваме 

традиционно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в точка едно. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, предлагам две неща 

– първо, да одобрим, ако решим, банерите, които са качени във 

вътрешната мрежа, в моя папка от днешна дата. Мисля, че са 

предпоследните. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, банерите са 

направени в различен формат в зависимост от местата, където ще 

бъдат използвани. Да погледнем първо файла, наречен „визия за 

сайта на ЦИК“, другите са аналогични. 
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Действително е добре, но мисля, че 

трябва да се сложат и знаци за Европейския съюз. 

Предлагам над Амфитеатъра, който е част действително от 

знаците за Европейския съюз, отгоре да се сложат златни звезди – 

пет, както е знамето на Европейския съюз. Отгоре, полукръг, пет 

звезди – златни, в полукръг. 

Второ, белият цвят да мине в тоналност към европейското 

знаме – светлосиньо. Белият фон да стане в знамето на Европейския 

съюз, а долу, базата ни е, знамето на нашата държава. Основата е 

нашата държава, но в момента сме и в избори за Европейски съюз. 

Предлагам звездите и фонът от бял да мине в свтлосин или 

както решат дизайнерите. Идеята и алюзията е да бъде, че става 

въпрос и за Европейски избори, и то се връзва със слогана заедно. 

Това е. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

С тези допълнения да одобрим визията на банер, като след 

неговото преработване, отново ще бъде представен на ЦИК. 

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме визията на банера с предложенията на 

господин Чаушев, които бяха направени. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, ако искате да продължим 

нататък – визията на сайта разгледахме, но с другите банери. 

Визията във Фейсбук трябва да е същата. 
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Тогава да предложа да одобрим и аудиоверсията на клипа, 

който вече е одобрен и без никакви промени в аудиотекста, и да 

бъде изпратен на радиата, които ще го излъчват. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Това е аудиоклип, аналогичен на видеоклипа, който 

одобрихме в предходно заседание. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Във вътрешната мрежа в моя папка има 

подпапка „МВнР-съгласие“. Тя включва писма, изпратени ни от 

МВнР, със сигнатура ЦИК-ЕП/НС-02-72 и традиционната таблица, 

която МВнР започва да ни изпраща със списък на страните, които 

вече са дали разрешение за произвеждане на избори на тяхна 

територия.  

Докладвам за сведение и запознаване, току-що пристигна. 

Евентуално утре ще се върнем към нея. 

Колеги, още една подпапка ще ви помоля да видите в моя 

папка – това е грама от Чикаго. В момента не мога да преразкажа 

нейното съдържание, защото тя току-що пристигна. Докладвам я за 

запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-12-2 

от Българската национална телевизия е получено запитване, 

съдържащо уточняващи въпроси относно ротацията на клиповете от 

разяснителната кампания на Централната избирателна комисия за 

периода на излъчването им. Докладвам го за сведение на комисията 
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и възлагане за изпълнение на служителите от звено „Връзки с 

обществеността“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, поради 

изчерпване на дневния ред закривам заседанието на Централната 

избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 18 април 

2024 г. от 10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 16,00 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

      Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 


